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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:559 Konkurrensen på postmarknaden

Under hösten 2024 ställde riksdagsledamot Anders Karlsson (C) en skriftlig 
fråga (2024/25:60) om det planerade förvärvet av 21 Grams Holding AB, som 
Postnords helägda dotterbolag Postnord Strålfors planerar. Förvärvet granskas 
av Konkurrensverket, och finansministern svarade att det inte var hennes eller 
regeringens sak att ha åsikter om enskilda förvärvsbeslut.

Frågan är dock större än så. Om förvärvet får godkänt från Konkurrensverket 
och genomförs kommer konkurrensen att minska drastiskt, då gissningsvis med 
stora kostnadsökningar som följd för företag runt om i landet men också för 
många myndigheter.

Man kan givetvis ha en politisk diskussion om huruvida postmarknaden alls bör 
vara en konkurrensutsatt marknad. Men att ha en enda aktör, som har ett tydligt 
vinstsyfte, torde under alla omständigheter vara sämre att ha en 
konkurrenssituation på en fri marknad eller att återgå till en 
myndighetsstruktur.

Även om Elisabeth Svantesson och regeringen inte vill besvara frågan om det 
enskilda förvärvet, hur stora konsekvenser det än må få, vore det intressant att 
få svar på vad regeringen ser framför sig gällande postmarknaden. Vill man ha 
en oligopolmarknad med en statlig aktör, vill man återreglera 
postmarknaden eller kommer man att ta några initiativ för att stärka 
konkurrensen?

Mot bakgrund av detta vill jag fråga finansminister Elisabet Svantesson:

 

Kommer ministern och regeringen att ta några initiativ för att stärka 
konkurrensen på postmarknaden?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-10
Besvaras senast
2024-12-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


